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Nr. 1259/2024 
 

 

PROCES- VERBAL 
încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare, convocată de 

îndată,  a Consiliului Judeţean Cluj din data de 11 ianuarie 2024 

Dl. Marius Mînzat:   
Bună ziua stimați colegi și ”La mulți ani” tuturor! 
În conformitate cu prevederile legale în vigoare, prin Dispoziţia nr. 11 din 

11 ianuarie 2024, am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă extraordinară 
pentru astăzi, data de 11 ianuarie 2024, ora 1200. Convocarea consilierilor 
judeţeni s-a făcut de îndată, în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectul de hotărâre a fost postat pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, a 
fost afişat la sediul acestuia şi a fost transmis electronic tuturor consilierilor 
judeţeni. Anunţul cu privire la desfășurarea acestei ședințe publice a fost afişat 
la sediu, postat pe site-ul propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Motivul pentru care am convocat această ședință sunt cele 2 proiecte de 
hotărâri care necesitau o aprobare de urgență. Primul proiect de hotărâre, 
care se referă la școli, o să dau citire proiectului ordinii de zi ulterior, am primit 
avizul de la Ministreul Educației, iar pentru a respecta calendarul operaţiunilor 
de organizare a reţelei şcolare pentru anul şcolar 2024-2025 trebuie ca până 
mâine să fie aprobat acest proiect de hotărâre.  

Proiectul privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumei 
corespunzătoare cotelor defalcate din impozitul pe venit pe anul 2024, din 
cauza calendarului sau datorită calendarului de aprobare a bugetelor UAT-
urilor, la 45 de zile după aprobarea bugetului de stat, trebuie ca toate UAT-urile 
din țară să-și voteze bugetele proprii. Acele 45 de zile se duc undeva în data de 
8 februarie și tot din punct de vedere a calendarului toate bugetele sunt în 
primă fază în formă de proiect, care obligatoriu trebuie să stea la avizier 15 zile 
pentru consultarea populației și eventualele discuții și amendamente asupra 
lor. Acesta este motivul pentru care am convocat această ședință 
extraordinară. 

Lucrările prezentei şedinţe extraordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
vor desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, 
începând cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

 Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 36. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
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prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat faptul că din 
totalul celor 36 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, 
sunt prezenţi 31 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  
D-na Adela Dehenes: 
 Îmi cer scuze, mie nu cred că mi-a apărut opțiunea de înregistrare a 
prezenței, Adela Dehenes sunt, vă rog să înregistrați și prezența mea. 
Dl. Vákár István: 
 Buna ziua, Vákár István sunt, vă rog să înregistrați și prezența mea. 
Dl. Marius Mînzat: 
 O să vă înregistrăm noi. Dacă cineva a mai întâmpinat ceva probleme? 
Dl. Vákár István: 
 Vákár István sunt, vă rog verificați și înregistrarea prezenței mele. 
Dl. Marius Mînzat: 
 O să vă înregistrăm noi. 

Astfel, sunt prezenţi 33 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale 
pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  
 Absentează dl. Alin Tișe, dl. Călin Tuluc și Valentin Cuibus. 

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 

* 
Proiectele de hotărâri înscrise în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe sunt însoțite de 

referatele de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ al comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

* 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi.   
Vă rog să pregătiţi votul electronic.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 2 
”abțineri”, astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat.  

 
Ordinea de zi cuprinde 2 puncte, după cum urmează: 
 
1.  Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare de 

învățământ special din Județul Cluj pentru anul școlar 2024-2025 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 
 

2.  Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumei corespunzătoare cotelor defalcate din impozitul 
din impozitul pe venit pe anul 2024 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză,  espective aceștia nu 
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mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați! 
D-na Laura Elena Chiorean:  

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 2. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

 
* 
 

 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 2 avem 1 abținere, a doamnei Laura Elena Chiorean; 
 

* 
 

Dacă legat de ordinea de zi sunt intervenții? 
Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea rețelei 

școlare de învățământ special din Județul Cluj pentru anul școlar 2024-
2025, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 6 să prezinte avizul. 
 

Dl. Balla Francisc: 
 Comisia nr.  6 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea rețelei școlare de învățământ special din Județul Cluj pentru 
anul școlar 2024-2025, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 1 

 
* 

*         * 
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2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind repartizarea pe unități 

administrativ-teritoriale a sumei corespunzătoare cotelor defalcate din 
impozitul din impozitul pe venit pe anul 2024, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi. 
D-na Adela Dehenes: 
 Adela Dehenes sunt, aș dori să spun... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți doamna consilier! 
D-na Adela Dehenes: 

Domnule vicepreședinte, stimați colegi, înțelegem astăzi urgența, din 
cauza calendarului, așa cum ați argumentat, pe de altă parte, acesta este un 
proces recurent, un proiect recurent, despre care am discutat pe durata 
întregului mandat, începând cu primul an de mandat și am propus să găsim o 
modalitate de a îmbunătății alocarea acestor bani,  cu regret constatăm că nu 
am reușit să avansăm deloc, deși până la urmă trebuia să avem o dezbatere 
din care să rezulte o soluție mai bună și acolo. Binențeles că acceptăm logica 
votului, a majorității, însă, este regretabil și vreau să spun acest lucru, că timp 
de 4 ani de zile nu am reușit să dezbatem în niciun fel procedura de acordare 
a acestor sume, stăm pe loc, la fel cum stau pe loc localitățile rurale, care au 
rămas, din punct de vedere al infrastructurii, prin secolul XIX sau XX, pe unde o 
fi rămas săracii, pentru că noi nu reușim să ajutăm mai mult, mai bine, mai 
inteligent, deși am avut 4 ani la dispoziție. Se pare că, în logica electorală,  în 
ultimul an nu mai contează nici îmbunătățirea procedurilor, nici binele 
cetățenilor, ci pe repede înainte, facem cum am făcut și până acum, fără să fi 
avansat deloc. Spun asta, pentru că am solicitat încă de anul trecut, respectiv 
din vară, să ni se pună la dispoziție listele cu prioritățile transmise de către 
primării, puteam să analizăm, puteam să avansăm propuneri, știu că sunt și 
alți colegi, nu de la partidul nostru, care ar fi avut idei despre criterii, însă, din 
păcate, nu am reușit să facem nimic în această direcție. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Dacă mai dorește cineva să se înscrie la cuvânt? 
Dl. Ionuț Florea: 
 Da, domnule vicepreședinte.... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți! 
Dl. Ionuț Florea: 
 Nu e normal să primim un proiect de hotărâre, care presupune alocarea 
a 7,5 milioane de euro, cu 20 de minute înainte de ședința de comisie. Prin 
astfel de proiecte, practic se desconsideră total munca noastră, la ce se mai 
convoacă comisii și consiliu dacă trebuie să citim în 20 de minute un proiect 
prin care alocăm 7,5 milioane de euro, nu e normal. Mi-aș dori să avem un pic 
de timp în care să apucăm să citim proiectele care ne sunt puse la dispoziție. 
Atât, mulțumesc! 
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Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc, domnule consilier județean. Dacă mai dorește cineva să se 
înscrie la cuvânt? 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Domnule vicepreședite, Alexandru Cordoș, vă mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți! 
Dl. Alexandru Cordoș: 
 Bună ziua distinși colegi, aș vrea să mă aliez și eu colegilor mei care au 
constatat câteva lucruri care ar fi putut fi îmbunătățite, dar sigur că, probabil, 
timpul nu este cel mai bun prieten cu noi și ne presează din toate părțile. 
Datorită acestor motive și cred că ar fi fost corect să discutăm și să stabilim 
mai multe criterii pentru alocarea acestor sume. Așa după cum cunoașteți și 
eu am propus fie acordarea unor criterii care să aibă un anumit grad de 
prioritate, de prioritizare a aspectelor pe care le ridică colegii noștri din UAT-uri, 
în condițiile în care sumele oricum sunt foarte mici și probabil că nu se va reuși 
acest lucru sau nu am reușit noi până acum, am solicitat și probabil că era o 
variantă mult mai bună, chiar dacă diferențele sun relativ mici, dacă tot e o 
chestiune fără criterii, să existe o apropiere sau chiar o egalizare a acestor 
sume, neajungând pe niciun proiect și probabil pe niște lucrări foarte, foarte 
mărunte. Din aceste considerente, precum și din altele, împreună cu colegii 
mei, grupul colegilor consilieri județeni PSD, se va abține de la acest proiect. Vă 
mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc! Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul? 
D-na Marinela Marc: 
  Marinela Marc, domnule vicepreședinte, dacă  ........ 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți, doamna consilier Marc! 
D-na Marinela Marc: 
 Eu nu mai înțeleg nimic, discuția aceasta o avem de fiecare dată când 
distribuim aceste sume din cotele defalcate de TVA și de fiecare dată avem 
același discurs și răspunsul e cam același, știm foarte bine că sunt foarte mici, 
știm foarte bine că nu din aceste sume UAT-urile își dezvoltă comunitățile, 
știm bine că pentru infrastructura mare, canalizare, drumuri, construcții de 
școli, ș.a.m.d., vorbim de alte proiecte, din bani guvernamentali, din bani 
europeni, nu din cotele defalcate de TVA se scoate județul Cluj din evul mediu, 
dar, sigur, discursul este recurent, ne place să vorbim, se apropie alegerile, ne 
poziționăm într-un fel sau altul, dar știți bine că de fiecare dată avem această 
discuție. Sumele sunt mici, sunt sume cu care primăriile își mai acoperă 
anumite facturi sau poate mai cofinanțează anumite proiecte mai mici, nu din 
acești bani se dezvoltă comunitățile. Cred că ar trebui să supunem la vot 
proiectul, pentru că discuția este sterilă. Vorbim de criterii în momentul în care 
finanțăm proiecte mari, dar nu e cazul să finanțăm noi proiecte mari ale UAT-
urilor din județ sau când este o situație punctuală, când se alocă bani din 
fondul de rezervă, atunci da, analizăm, ați văzut bine, pentru ce dăm acea 
finanțare, dar în situația aceasta cred că este o discuție absolut sterilă și așa de 
precampanie electorală. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc, doamna consilier județean! Dacă mai dorește cineva să se 
înscrie la cuvânt? 
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Dl. Mihai Iepure: 
 Dacă îmi permiteți domnule vicepreședinte? 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți, domnule consilier Iepure! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Domnule vicepreședinte și președinte de ședință, stimați colegi, așa 
cum au spus colegii noștri mai devreme, în primul rând am solicitat să avem 
aceste informații de la primării din timp, astfel încât să le putem analiza, pe de 
altă parte, așa cum a zis și domnul consilier Ionuț Florea, nu este normal să 
primim un proiect pe repede înainte. Doamna Marc, într-adevăr, nu sunt sume 
mari, dar asta nu înseamnă că noi nu trebuie să lecturăm proiectele, să le 
analizăm și să luăm decizii conform documentelor pe care le avem în față.  
D-na Marinela Marc: 
 Păi noi nu acordăm finanțare pe proiecte, prin această hotărâre, .....  
Dl. Mihai Iepure: 

Dar solicitările primăriilor...... 
D-na Marinela Marc: 

... analizăm proiecte ale primăriilor și în funcție de ele hotărâm cui dăm 
sau nu dăm bani, că alocăm la toate UAT-urile ...... 
Dl. Mihai Iepure: 
 Din păcate, acesta este mecanismul, în acest moment, dar totuși, 
solicitările primăriilor stau la bază, sunt și anexă la acest proiect, mă rog, nu 
detaliate, ci doar sume, și stau la baza justificării alocării acestor sume. Acesta a 
fost și motivul pentru care am solicitat să avem aceste documente din timp, să 
le putem analiza, astfel încât deciziile să fie în funcție de aceste solicitări. Din 
păcate, nu le-am primit, primim astăzi o ședință extraordinară, convocată de 
îndată, în 2 ore de la transmiterea proiectelor, fără să avem anexele și 
răspunsurile primăriilor, ci doar un tabel, motiv pentru care, având în vedere 
această procedură, suntem de acord că trebuie alocate sume pentru primării 
și pentru dezvoltarea județului, dar având în vedere această procedură, grupul 
USR se va abține de la vot. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Dacă mai dorește cineva să se 
înscrie la cuvânt? 
Dl. Traian Abrudan: 
 Traian Abrudan.... Mă auziți? 
Dl. Marius Mînzat: 
 Da, poftiți! 
Dl. Traian Abrudan: 
 Vreau să spun doar că, prin faptul că distinșii colegii au decis să nu 
voteze sau să se abțină, pe lângă faptul că sumele sunt destul de mici, acum ei 
își doresc ca aceste sume să nu fie împărțite deloc, prin votul dânșilor. 
Dl. Mihai Iepure: 
 Nu! Ne dorim o procedură transparentă, domnule Abrudan. 
Dl. Traian Abrudan: 
 Acești bani sunt un plus, nu sunt un minus! Nu se iau bani, se dau bani! 
Nu vorbim aici de proiecte, aici vorbim de niște bani care sunt din cotele 
defalcate și sunt niște bani care ajută, cât sunt ei de puțini, fiecare UAT în 
parte. Vă mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Dacă mai dorește cineva să se 
înscrie la cuvânt? 
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Dl. Cristian Ciuta: 
 Cristian Ciuta, domnule vicepreședinte! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Da, domnule consilier județean, poftiți! 
Dl. Cristian Ciuta: 
 Buna ziua, stimați colegi! Putem discuta ce doriți, despre criterii, 
ierarhizarea priorităților, dar putem discuta atunci când avem și bugetele pe 
măsură. În contextul în care, dacă ați văzut în anexa la referatul de aprobare, 
solicitările sunt de aproape 100 milioane de euro, iar noi împărțim aproximativ 
7 milioane de euro, cum poți să selectezi pe criterii? Sigur, dacă am avea 
bugetul Uniunii Europene sau bugetul Guvernului României și sunt bani, 
atunci sigur că fiecare proiect trebuie prioritizat în funcție de politicile la nivel 
de județ, dar aici sunt sume mici, cum spunea și doamna inspector școlar 
Marinela Marc, din care UAT-urile își acoperă cheltuieli. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc, domnule consilier județean! Dacă mai dorește cineva să se 
înscrie la cuvânt? 
D-na Adela Dehenes: 
 Dacă mai îmi permiteți mie să ....? 
Dl. Marius Mînzat: 
 Da! Poftiți doamna consilier! 
D-na Adela Dehenes: 
 Vreau să spun că ideea era să avem o dezbatere serioasă prin care să 
corelăm cererile primăriilor cu banii care sunt la dispoziție. În felul în care noi 
putem zice, da, așa facem și așa am făcut întotdeauna și mergem înaine, nu 
este corelat cu ceea ce se întâmplă în teritoriu, despre asta este vorba. Dincolo 
de asta, fără nicio supărare, trebuia doar să avem oportunitatea să discutăm, 
să dezbatem, să argumentăm, și în final, prin regula votului, să se impună 
decizia care poate să se impună. Însă, ceea ce noi regretăm este faptul că nu 
am avut posibilitatea efectiv să avansăm cu această discuție, cu această 
analiză. Nu spunem, în acest moment, că avem o soluție mai bună, ci că 
trebuia să fim angajați să găsim una mai bună, pentru că nu există corelație 
între ceea ce au nevoie primăriile și ceea ce le dăm noi. Faptul că zicem că 
sunt sume mici, păi după ce le împarți la 80 de UAT-uri este mică, în 
momentul în care avem toată suma putem gândi să finalizăm măcar câteva 
proiecte care să fie cap coadă și să existe o finalitate, astfel încât să zicem, 
măcar acolo am făcut ceva, pentru că există această responsabilitate 
strategică de la nivelul județului, pentru ceea ce se întâmplă în teritoriu. Măcar 
pentru ceva mic, unde putem ajuta. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! Mulțumesc frumos! 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 24 voturi “pentru”, 7 
”abțineri” și 2 membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de 
hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumei 
corespunzătoare cotelor defalcate din impozitul din impozitul pe venit pe anul 
2024, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 2 



 

8 

 

 
* 

*         * 
 

Stimați colegi, vă mulțumesc pentru faptul că ați răspuns convocării 
noastre la această ședință extraordinară și motivele vi le-am prezentat, fiind 
sedință extraordinară nu avem punctul Diverse, așa că vă doresc să aveți în 
continuare o zi bună și un an bun. 

 
* 
 

Având în vedere faptul că a fost epuizat punctul înscris în ordinea de zi, 
constat că lucrările prezentei şedinţe s-au încheiat. 

Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparenţa în 
administraţia publică nr. 52/2003, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afişat la sediul 
Consiliului Judeţean Cluj şi publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
          
 
 

      PREŞEDINTE,                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
       p. ALIN TIŞE                                                         SIMONA GACI 


